
Interpelácia č. 18/2018   
 

 

2. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 5.3.2018  

 

 

Garanič: 

Interpelácia sa týka ostrovčeka v parku. Oplocovanie, zamedzovanie vstupu v parku sme tu už 

mali okolo amfiteátra. Znova je tam inštalovaná bránička, vraciame sa nejakými krokmi 

naspäť, alebo kvôli čomu sa znovu uzatvára.  

 

PhDr. Čižmár: 

Uzatvára sa v nočných hodinách, na starosti to majú hliadky mestskej polície. Je to vlastne aj 

odozva na mnohé interpelácie zo strany vás poslancov, keďže ste interpelovali, nehovorím, že 

vy konkrétne, ale často sa interpeloval problém, kedy boli poškodzované priestory ostrovčeka, 

boli zvalené lavičky, boli tam zároveň znečistené prostredia a používané grafity. Takže, 

vzhľadom na to, že priestor je priebežne monitorovaný celý deň hliadkami ako aj pracovníkmi 

mesta sme sa rozhodli, že bude potrebné a nakoniec sme to aj zrealizovali uzavrieť tento 

priestor v nočných hodinách. V nočných hodinách nie je využívaný ostrovček, tak je to kvôli 

tomu. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


